

Level: Reception-Foundation

Subject: Islamic Education

Due date: 22/03/2026



المستوى: التمهيدي الأساسي (RCF)

المادة: التربية الإسلامية

تاريخ التسليم: ٢٠٢٦/٣/٢٢

ملاحظة مهمة: يرجى الإجابة شفويًا بهدف المناقشة والإجابة على الأسئلة التالية داخل الفصل

Important Note: Please answer verbally for the purpose of discussion and answering the following questions inside the classroom:

• مراجعة وحفظ الآيات (١-٣) من سورة الكوثر على الصفحة ١١ في كتاب التربية الإسلامية – KG لغرض تسميعها داخل الفصل. يمكن مشاهدة الفيديو على الرابط أدناه:

• Revise memorising Verses (1-3) from Surat Al-Kawthar on P.11 in the Islamic Education -KG Book to recite in the classroom. Video can be found at the following link:



سورة الكوثر

• مراجعة الحديث رقم (١٠) (مَنْ أَحَقَّ النَّاسَ بِحَسْنِ صَحَابَتِي...) على الصفحة (٣٥) من كتاب التربية الإسلامية – KG والذي تم تعليمه لغرض الإجابة شفهيًا على الأسئلة التالية داخل الفصل. يمكن مشاهدة الفيديو على الرابط أدناه:

• Revise Hadeeth No (10) “The mother...” on P.35 in the Islamic Education-KG Book which has been taught to verbally answer the following questions in the classroom. Video can be found at the following link:

- ماذا سأل الرجل النبي ﷺ في الحديث؟
- مَنْ قال النبي إنها أحق بحسن الصحبة أولاً؟
- كم مرة ذكر النبي كلمة الأم في الحديث؟
- بعد الأم , مَنْ ذَكَرَ النبي ﷺ ؟

- What did the man ask the Prophet (SW) in the hadith?
- Who did the Prophet (SW) say deserves the best companionship first?
- How many times did the Prophet (SW) mention the mother?
- After the mother, Who did the Prophet (SW) mention?



الحديث